
 

 

2024 HKCTBC LOCAL YOUTH TOURNAMENT 

       March 9, 17, 23 & 24, 2024 
 SCAA Bowling Centre 

88 Caroline Hill Road, Causeway Bay, Hong Kong 
 

 
 

 

 

 

 

  

 

ENTRY FORM 

(Please complete and return this form on or before March 18, 2024) 
 

EVENT : Inter-School Boys Challenge Cup – Secondary School DATE : March 24, 2024  

 
 
ENTRY FEE : FREE FIGHT TIME : 1330 

 CHECK-IN TIME: 1245-1315 

 

 
Name & Line-up 

(1)  

(2)  

(3)  

Reserve  

Reserve  

 

 

School:             

  
 
Contact Person  :             

 
 
Telephone:         Fax:        

                             
 
E-mail:                        
 
 
 
 
      

School’s Chop 

Organizer   Subvented by  



 

 

All participants and participants aged 18 or below must submit the 

Disclaimer and Participant Agreement signed by his/her parent or 

guardian 

所有參賽者及未滿十八歲之參賽者必須由家長或監護人簽署此免責聲明 

 
DISCLAIMER & PARTICIPANT AGREEMENT 

 免責聲明及參加者同意書 
 

2024 HKCTBC LOCAL YOUTH TOURNAMENT 
中國香港保齡球總會 2024年本地青少年保齡球賽 

 
 

Name 參賽者姓名:       HKID No. 香港身份證:          Sex 性別：     

            

本人謹此聲明，上述姓名的參加者身體健康、體能良好並適合參與「中國香港保齡球

總會2024年本地青少年保齡球賽」。如參加者因個人疏忽或健康及體能上的不足而導

致受傷或死亡，主辦機構及協辦機構將不需為上述參加者在活動中遭受的任何傷害或

死亡負責。如參加者的行為疏忽而導致第三者受到任何損失、傷害、受傷或死亡，參

加者或其監護人須承擔主辦機構及協辦機構所面對的任何索償及要求。 

 
I declare that the name listed above (“the Participant”) is healthy, physically fit, and suitable 

to participate in “2024 HKCTBC LOCAL YOUTH TOURNAMENT” (“the Tournament”). 

The Organizer and Co-Organizer shall not be liable for any injury or death which the 

Participant may suffer in the Tournament, if the cause of injury or death is due to his/her own 

negligence or inadequacy in health and fitness. I undertake to indemnify The Organizer and 

Co-Organizer against all actions, claims and demands by any person who suffers or sustains 

any loss, damages, injury or death arising out of or as a result of the participant’s acts due to 

his/her negligence. 

 

 

  
   Parent / Guardian’s Signature                        Participant’s Signature                                Date 

  (For Participant aged under 18)                             參賽者簽署                                         日期 

          家長/監護人簽署 

（適用於未滿18歲之參賽者）     

 

 

 

 

     Parent / Guardian’s Name              Parent / Guardian’s Tel   

          家長/監護人姓名              家長/監護人聯絡電話 


